
Voor komende MME vergadering van 10 november het navolgende voor de Rondvraag: 

 
Op 10 oktober 2014 bericht het RTV Utrecht dat in Langbroek bodemvervuiling is geconstateerd. 
Tijdens de onderhoudswerkzaamheden aan de N227 is in de bermen van de provinciale weg door Langbroek 

vervuiling door PAK-stoffen en nikkel gevonden. Een woordvoerder van de provincie geeft aan dat dat niet 

ongebruikelijk is. Op dezelfde datum werd bericht dat Utrechts bermgras gebruikt wordt voor het produceren 

van biogas. 
  
De VVD fractie wil naar aanleiding hiervan weten: 
 
 1. Als het niet ongebruikelijk is dat deze stoffen in de bermen worden gevonden, is dat dan bij elke weg zo? 
     Zo ja, is het bermgras dan wel geschikt voor het maken van biogas? 
  
2. Gaat het hier om het nu volledig uitgegraven slootje wat achter de voormalige SVL-kantine lag? 
 
3. Is het mogelijk dat lozingen op dit slootje in het verleden de vervuiling hebben veroorzaakt? 
 

Met vriendelijke groet, 

Hans Konings 

 

 


